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Protokoll fört vid styrelsemöte torsdag 27 november på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Gunnel Crona, Margareta Höglund, Camilla Johansson 

och Agneta Gidmark. 

Förhindrad att närvara: Lena Backström Nordén, Martin Adelgren Thorén och Pether Öhlén, 

§ 100  Torbjörn öppnande mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 101  Till ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunilla. 

§ 102  Dagordningen fastställdes efter tillägg av en paragraf (§107 valberedningens förslag) 

§ 103  Som justeringsperson valdes Agneta.  

§ 104  Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 105  Klubbens ekonomi är god, mycket beroende på kursverksamheten. 

§ 106  Inkomna skrivelser.  

1) Sommarjobbande ungdomar. Beslutades avstå från ansökan då det för närvarande inte 

finns tillräckligt med arbetsuppgifter samt svårigheter att bemanna med en närvarande 

arbetsledare. 

2) Vårdkasbergets friluftsområde (Hsd´s kommun). Ingen närvarande representant från 

klubben på det mötet. 

§ 107  Valberedningens förslag. Gunilla skickar ut förslaget till medlemmarna via membersite 

samtidigt med datum för årsmötet. 

§ 108  Sektorernas rapporter: 

Rally:   Har tävling i ridhuset idag.  

Agility: Inget nytt. 

Tävling, Mental, Tjänstehund: Inget att rapportera 

Hus: Carina Norberg har lämnat in en ansökan till styrelsen att få starta utbildning av SBK- och 

agilityinstruktörer att bekostas av Härnösands Brukshundklubb. Fem personer har anmält intresse 

och är kvalificerade att bli SBK-instruktörer och två personer till Agilityinstruktörer. Styrelsen 

beslutade att bevilja och bekosta utbildningarna med krav att det skrivs ett avtal med vederbörande 

att hålla kurser i HBK:s regi och inte ha någon konkurrerande verksamhet på tre år. Gunilla meddelar 

Carina Norberg.  



Kök: Ingen förändring. 

Ungdom:  För närvarande liten aktivitet. 

Anläggning: Martin har meddelat att han satt in en temperaturstyrd värmefläkt i stora toaletten. 

§ 109  Beslut tagna via styrelsens smsgrupp. Schäferhundklubben fått löfte att hyra klubbstugan den 

26/11 för appelltävling spår. En tävling som blev inställd pga. för mycket snö. 

Camilla beviljades att göra inköp till lotteri vid adventsfikat för klubbmedlemmarna.  

§ 110  Övriga frågor. (Lena enkät). Lena har för någon vecka sedan skickat ut en enkät i membersite 

gällande kurser. Svarsfrekvensen har varit hög. Mycket stort intresse för lydnads-, rally- och 

agilitykurser. För att hålla kurser vintertid krävs inomhuslokaler varför styrelsen beslutade att göra en 

skrivelse med enkäten som underlag. Skrivelsen kommer att publiceras på HBK´s hemsida med 

uppmaning att hjälpa oss att hitta lokaler. Agneta formulerar en propå. 

§ 111  Info från SBK mellannorrland distriktskonferens (Gunnel o Gunilla). Stort önskemål är fler 

utbildade instruktörer. Ökat intresse för bruksgrenarna börjar synas. Regler och tävlingsformer kring 

specialsök är på gång.  

§ 112  Datum för nästa styrelsemöte beslutades till söndag 8 januari 2023 kl. 14.00. 

§ 113   Årsmötesdatum beslutades till fredag 24 februari 2023 kl. 19.00 med föregående 

styrelsemöte samma dag kl. 18.00.  

§ 114  Torbjörn avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

 

 

Torbjörn Eriksson  Gunilla Nilsson Agneta Gidmark 

Ordförande   Sekreterare  Justerare 

 


